
Hvorfor gjør ikke politikerne noe med de altfor høye drivstoffprisene? 

Politikerne er helt hjelpeløse, og handlingslammet. De skyver problemet fra seg
og snakker om alt annet enn å  finne frem til mulige løsninger.

Er Norge en oljenasjon eller ikke? Selvsagt er vi det og håver nå inn mer enn 
noen sinne til Statskassen. Oljefondet vokser og gir stor avkastning. 
Ikke nok med det, drivstoffet selges med prosentuelle avgiftspåslag, igjen håver
Staten inn.

Burde ikke oljenasjonen Norge ha verdens laveste drivstoffpriser? Selvsagt 
burde den det! Hvorfor har det ikke blitt slik? 
Den politiske styringen har vær fraværende. Politikerne har ikke forstått eller 
villet at det skulle skje.

Hvorfor leverer ikke operatørene i Nordsjøen råolje til en fast lav pris for 
raffinering til drivstoff i Norge?  Hvorfor kjøper ikke Staten råolje fra 
Nordsjøen og betaler den med midler fra oljefond overskuddet? 
Hvis råoljeprisen til raffineriet så settes til null så vil prisen på drivstoff kun 
bestå av raffinering og distribusjonskostnader. Hvis Staten overtar raffineringen 
så vil påslag på prisen kunne minimeres. Avgifter bør også fjernes for å få full 
effekt i økonomien av lavest mulige drivstoffpriser.

Ble dette for kreativt? Tror ikke det!

Hvorfor bør dette gjøres?  Fordi det er fornuftig energipolitikk! Fordi det er 
fornuftig økonomipolitikk! Fordi det ville hatt positive effekter mht. inflasjon 
og kostnadsutviklingen på varer og tjenester, for ikke å snakke om 
lønnsoppgjørene. Fordi det vil bidra til konkurransefordeler for all norsk 
virksomhet VS utlandet! Fordi det vil bidra til midler til samfunnets mange 
andre oppgaver. Fordi det vil bidra til et mindre behov for omfordeling. Fordi 
det vil bidra til at flere kommer ut av fattigdommen.

Nå må dere politikere komme ut av handlingslammelsen! Det gjelder å gjøre 
det som er riktig!
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